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z posiedzeri Komisji Rewizyjnej,
kt6re odbyly si~ w dniu 17 stycznia i 3 lutego 2012 roku

o godzinie 1000 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (listy obecnosci stanowia zalacznik
nr 1 i nr 2 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad .
4. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok - przyjecie planu.

5. Przyjecie protokolu z kontroli: .Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej
w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

6. Przyjecie protokolu z kontroli: "Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie
utrzymania, remont6w, modemizacji i budowy dr6g i chodnik6w (planowanie i
realizacja) w 2010 roku - analiza i ocena".

7. Przyjecie protokolu z kontroli: "Analiza dzialalnosci Burmistrza w zakresie
realizacji programu budowy kanalizacji w Markach przez Wodociag Marecki, ze
szczeg61nym uwzglednieniem dofinansowania ze srodkow UE".

8. Przyjecie protokolu z kontroli: "Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadan 
opracowane koncepcje, plany , projekty, itp.. - analiza i ocena".

9. Przyjecie protokolu z kontroli: "Ocena realizacji wybranych zamowien publicznych
przeprowadzanych w 2009 i 2010 roku w UM Marki."

10. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki - przyjecie stanowiska.

11. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Jadwigi Kordalewskiej - przyjecie
stanowiska.

12. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Marianny Wardak - przyjecie

stanowiska.
13. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - przyjecie stanowiska.
14. Analiza pisma Pani Beaty Sosinskiej,
15. Prace nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2012 rok. Druk nr 130.
16. Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki w 2011r.

17. Sprawy rozne.
18. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzgdku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Plan pracy Komisii Rewizyjnej na 2012 rok - przyjecie planu.

Przewodniczacy Komisji odczytal projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy

komisji Rewizyjnej na 2012 rok. Zalacznik nr 3.
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Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia projektu uchwaly

w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji Rewizyjnej na 2012 rok .

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Pkt. 5. przviecie protokolu z kontroli: "Zapoznanie z protokolem kontroli
przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwvzsza Izbe Kontroli".

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 przesuniecie pkt. 15 porzadku obrad w miejsce

pkt.5.

o Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 3 radnych).

Pkt. 15. Prace nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2012 rok. Druk nr 130.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski odczytal Opi.ni~ Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta Marki 0 projekcie budzetu Miasta marki na 2012 rok.

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 projekcie budzetu Miasta Marki na 2012

rok stanowi zalacznik nr 4.

o Dyskusji nie podjeto,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia projektu opinii

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 projekcie budzetu Miasta Marki na 2012 rok.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 3 radnych).

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch w dniu 17 stycznia 2012 roku przerwal posiedzenie

Komisji Rewizyjnej, poinformowal, ze posiedzenie Komisji Rewizyjnej wznowione zostanie

30 stycznia 2012 roku 0 godzinie 1iO.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przerwania posiedzenia komisji

rewizyjnej w dniu 17 stycznia 2011 roku.
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Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 3 radnych).

Wiceprzewodniczacy komisji wznowil posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 3 lutego 2012

roku 0 godzinie 1515 z nastepujacym porzadkiem obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porzadku obrad.

3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

4. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok - przyjecie planu. (ZREALIZOWANE)

5. Przyjecie protokolu z kontroli: .Zapoznanie z protokolern kontroli przeprowadzonej w

Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

6. Przyjecie protokolu z kontroli: "Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie

utrzymania, remontow, modemizacji i budowy drog i chodnikow (planowanie i

realizacja) w 2010 roku - analiza i ocena".

7. Przyjecie protokolu z kontroli: "Analiza dzialalnosci Bunnistrza w zakresie realizacji

programu budowy kanalizacji w Markach przez Wodociag Marecki, ze szczegolnym

uwzglednieniem dofinansowania ze srodkow UE".

8. Przyjecie protokolu z kontroli : .Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadarr

opracowane koncepcje, plany, projekty, itp .. - analiza i ocena".

9. Przyjecie protokolu z kontroli: "Ocena realizacji wybranych zamowien publicznych

przeprowadzanych w 2009 i 2010 roku w UM Marki."

10. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana

Boguslawa Sroki - przyjecie stanowiska.

11. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Jadwigi Kordalewskiej - przyjecie

stanowiska.

12. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Marianny Wardak - przyjecie stanowiska.

13. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - przyjecie stanowiska.

14. Analiza pisma Pani Beaty Sosinskiej,

15. Prace nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2012 rok. Druk nr 130.

(ZREALIZOWANE)

16. Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki w 2011r.

17. Sprawy rome.

18. Zamkniecie posiedzenia.

Wiceprzewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 wykreslenie z porzadku obrad pkt7, 8 i 9.

Nastepnie zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
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wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 3 radnych).

Nastepnie przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie zmiany w pkt. 5
porzadku obrad wyrazenia .Protokol" na "Sprawozdanie". W zwiazku z czym pkt. 5
porzadku obrad otrzymal nastepujace brzmienie: Przyjecie sprawozdania z kontroli:
.Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez
Najwyzsza Izbe Kontroli".

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 3 radnych).

Pkt. 5. Przyjecie sprawozdania z kontroIi: "Zapoznanie z protokolem kontroli
C' przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsz'! Izbe KontroIi".

Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal przygotowane Sprawozdanie z kontroli
przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli. Zalacznik nr 5.

Wiceprzewodniczacy komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia niniejszego
sprawozdania.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial J radnych).

Pkt. 6. przviecie protokolu z kontroIi: "Gospodarowanie srodkami pubIicznymi
w zakresie utrzymania, remontow, modernizacji i budowy drog i chodnikow
(planowanie i realizacja) w 2010 roku - analiza i ocena".

Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal protokol Komisji Rewizyjnej z kontroli
"Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie utrzymania, remont6w, modernizacji
i budowy dr6g i chodnik6w (planowanie i realizacja) w 2010 roku - analiza i ocena".

Zalacznik nr 6.

Nastepnie wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia

niniejszego protokolu.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial J radnych).
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Pkt. 10. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki - przyjecie stanowiska.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski proponowal aby Komisja Rewizyjna poparla
stanowisko wyrazone w opinii Komisji Zdrowia, jednoczesnie uznajac niniejsza skarge Pani

Bohun - Lysonek i Pana Sroki za bezzasadna,

Opinia komisji zdrowia stanowi zalacznik or 7.

Wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie poparcia propozycji..

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial J radnych).

Pkt. 11. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Jadwigi Kordalewskiej - przyjecie
stanowiska.

Wiceprzewodniczacy Komisji proponowal aby przychylic sie do stanowiska wyrazonego w

opinii Komisji Zdrowia i proponowal aby Kornisja utrzymala stanowisko poprzedniej kornisji

rewizyjnej z kadencji 2006-2010 uznajac skarge za bezzasadna,

Opinia komisji Zdrowia stanowi zalacznik or 8.

Wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie poparcia propozycji.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial J radnych).

Pkt. 12. Analiza pisma do Komisji Rewizyjnej Pani Marianny Wardak - przyjecie
stanowiska.

Wiceprzewodniczacy Komisji przypomnial, iz w zwiazku ze skarga Pani Wardak odbyla sie

wizja lokalna w terenie z udzialem czlonk6w komisji rewizyjnej majaca na celu wyjasnienie

sprawy.
Wiceprzewodniczacy podkreslal, iz niniejsza skarga Pani Wardak rna jego zdaniern charakter

sporu sasiedzkiego.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz kornisja rewizyjna po rozpatrzeniu skargi

Pani Wardak uznala, iz Rada miasta nie posiada uprawnieiJ. do rozstrzygania spor6w

5



c'

\

\

\

sasiedzkich. Jednoczesnie Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze Komisja
Rewizyjna przekaze swoje stanowisko Przewodniczacernu Rady Miasta Marki w celu
przeslania do Pani Wardak.

Pkt. 13. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - przyjecie stanowiska.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz stanowisko w sprawie skargi Pani Dorobek
rozpatrzone zostanie na kolejnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

Pkt. 14. Analiza pisma Pani Beaty Sosiiiskiej.

Radna Elzbieta Brzozowska poinformowala, iz w sprawie Pni Sosinskiej odbyla sie wizja
lokalna z udzialem czlonkow komisji rewizyjnej.
Nastepnie radna Elzbieta Brzozowska poinformowala, ze podczas wizji stwierdzono , ze row
jest drozny, zostal on oczyszczony z porastajacych go traw i zainstalowana zostala kratka
zatrzymujaca nanoszone smieci ; nie stwierdzono rowniez zasmiecanej i porosnietej
chwastami posesji sasiada; osoby bedace na wizji lokalnej uznaly, iz niniejsza skarga jest
bezzasadna.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze w zwiazku z brakiem nowych okolicznosci,
ktore moglyby wplynac na zmiane zdania Komisji Rewizyjnej i Rady Miasta Marki zlozyl
wniosek 0 podtrzymanie stanowiska Komisji Rewizyjnej z dnia 28 grudnia 2011 roku i
podtrzymanie uchwaly nr VI/47/2011 Rady Miasta Marki z dnia 30 marca 2011 roku.

Wiceprzewodniczacy komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzia13 radnych).

Pkt. 16. Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizvjnej Rady Miasta Marki w 20Ur.

Wiceprzewodniczacy Komisji przedstawil Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Marki w 2011 .

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
niniejszego sprawozdania.

Glosowanie:
za-3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzia13 radnych).
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Pkt. 17. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 18. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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Protokolowala
Anna Broma Przewodniczacy Komisji

Michal Jaroch
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